

Dressurudvalgsmøde

26. juni 2017

18:00

Vemmelev



Til stede:

Mette Müller (MM)
Dorte Njor Larsen (DNL)
Kirsten Søgaard (KS)

Fra administrationen:

Trine Bach (referent - TBH)
Jan Stampe (JAS)

Ikke til stede:

Bjarne Nielsen (KN)
Vibeke Kjellerup (VK)

Dagsorden:

Side

1	Godkendelse af sidste referat.....	2
2	Nyt fra Formanden	2
3	Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen).....	2
4	Reglement.....	2
5	Kommunikation	2
6	D1 og D2 dommere.....	2
7	C-dommer eksamen	2
8	Sparekatalog (VK).....	2
9	O, A og A+ Kursus	2
10	Evaluering Championat.....	3
11	Code of Conduct.....	3
12	DYD/B-stævner med (mange) C-klasser	3
13	Emner til O-dommere	3
14	Undervisningsmateriale.....	3
15	Diverse.....	3

Ansvarlig for
Videreførløb

	<p>1 Godkendelse af sidste referat Godkendt.</p>
	<p>2 Nyt fra Formanden Gennemgang af udvalgets sammensætning og fremtidige arbejde. Vibeke Kjellerup er på Orlov fra udvalget samt sin dommergerning til 1. januar. Budgetprocedure startes op i august. Bestyrelsen har besluttet at kvalifikationskravene til rytterlicens er fjernet.</p>
	<p>3 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen) Fine rapporter. Cafeteria i Ålborg kunne optimeres. Vallensbæk havde for tørre baner men systemet var i stykker. SIV arbejder på at få stalden ved det gamle anlæg.</p>
TBH	<p>4 Reglement Hammersporer – TBH spørger FEI Solbriller – OK hvis behov men skrives ikke i reglement Impulssporer – tilladt (indsæt billede)</p>
MM	<p>5 Kommunikation Alle bedes tænke på ideer til hvad der kan promoverer Dressurudvalget så det virker mere åbent. Mette kontakter Susie.</p>
KS	<p>6 D1 og D2 dommere Kirsten undersøger muligheder for administrering.</p>
MM TBH	<p>7 C-dommer eksamen Hedensted søndag d. 19 november PRM Kirsten Søgaard og Jan Olsen skal være censorer i 2017. Mette sender info til Trine som inviterer dem.</p>
	<p>8 Sparekatalog (VK) Udskydes</p>
MM KS TBH	<p>9 O, A og A+ Kursus Afvikles ved World Cuppen. O-dommerne ønsker et selvfinansieret kursus for sig selv. GPS lørdag.</p>

	TBH spørger Lars Moss ang. lokalepris pr. dag Susanne og HC som censorer. Mette og Kirsten tovholder
	10 Evaluering Championat Dommertårn skal stå modsat slangebuen i 4 års. 2 skrivere når der er 2 heste på banen. 7 års program skal strømlines med FEI til finalen og 2018 – koefficienter og ridetid.
TBH	11 Code of Conduct TBH laver opslag til facebookgruppen ang. brug af skemaet ved kurser.
	12 DYD/B-stævner med (mange) C-klasser De skal være tydelige med hvad de har af klasser/stævner næste år så stævnet får den korrekte betegnelse i stævnekalenderen.
	13 Emner til O-dommere DU indstiller dommere til O-status.
JAS	14 Undervisningsmateriale Jan kontakter udbyder. Det er en god ide som der skal budgetteres med i 2018. JAS tovholder indtil der er en aftale på plads
TBH	15 Diverse Stordommermøde – Trine sætter op på facebook at man skal reservere dato. Trine indhenter tilbud både med og uden overnatning.